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Szilágyi György
országgyűlési képviselő

Írásbeli kérdé s

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben
Tisztelt Elnök Úr!

Az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI . Törvény 42.* (8) bekezdése alapján írásbeli
választ igénylő kérdést kívánok intézni az Emberi Erőforrások Minisztériumát vezető
miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztérium vezet őjéhez

„Miért övezik folyamatos botrányok a Stadionbiztonsági rendszerekkel kapcsolatos
beruházásokat” ?

címmel.

Tisztelt Miniszter Úr!

A Magyar Labdarúgó Szövetség a Közbeszerzés Értesítő 2013/72 számában hirdetményt tett

közzé, a „Stadionbiztonsági rendszer üzemeltetése” tárgyában indított közbeszerzési eljárá s
meghiúsulásával kapcsolatosan .

Az ajánlatkérő előre nem látható és elháríthatatlan okra való hivatkozással az eljárást 2013 .
május 30-án eredménytelenné nyilvánította . Az eredménytelenség közvetlen kiváltó okaként a

következő indokot jelölte meg az ajánlatkérő :

„A jelen közbeszerzés forrását biztosító támogatási szerződés aláírójának jogutódja, az

Emberi Erőforrások Minisztériuma, mint támogató 2013/05/13-án (év/hó/nap) kelt levelébe n
felszólította az ajánlatkérőt arra, hogy a támogatás eddig igénybe vett részével számoljon el,

továbbá tájékoztatta, hogy ennek megtörténtét követ ően a támogatási szerződést – annak a

kedvezményezettnek fel nem róható okból történőmeghiúsulása miatt – meg fogja szüntetni. "

A fentiek alapján kérdezem Tisztelt Miniszter Urat az alábbiakról :

I . Mikor állt be a támogató személyében a jogutódlás, mely szervezet volt jogel őd, ki lett

a jogutód?

E kérdés azért bír különös relevanciával, mivel az ajánlatkér ő az eljárás

megindításának időpontjában (2013 .03 .08) akként nyilatkozott, hogy a beruházást „az



állami sportcélú támogatások felhasználásáról és elosztásáról szóló 22/2012 . (IV.11 .)
NEFMI rendelet alapján állami támogatásból finanszírozza ."

II. A támogatási szerződésben foglaltak sikeres megvalósítása esetén összességében
mekkora összegű támogatáshoz jutott volna az MLSZ?

III. Mekkora volt a támogatás intenzitása ?

IV. Milyen mértékű támogatást használt fel az elállás időpontjáig az MLSZ és meddig kell
azt visszafizetnie?

V. A visszakövetelt összeg tekintetében el őírtak-e kamatfizetési kötelezettséget?

VI. Milyen okok vezettek a támogatási szerződés megszüntetéséhez, és az mel y

időpontban történt vagy történik pontosan?

VII. Ezek az okok az Ön megítélése szerint miért nem voltak el őreláthatóak 2013 .03 .08-án

a beszerzés megindításakor?

Tájékoztatom Tisztelt Miniszter Urat, hogy az MLSZ 2012 .05.29-én 645.716.110.- Ft értékű
szerződést kötött 1NDRA Sistemas S .A elnevezésű gazdálkodó szervezettel, amely szerz ődés
eredetileg tervezett szállítói teljesítési véghatárideje, 2012 . október 30 . napja volt . A

szerződést a felek 2012 . 10. 30-án illetve 2012.12.20. napján is módosították, amel y

módosítások beszerzés tartalmi csökkentésével egyidej űleg a teljesítési véghatárid ő
meghosszabbítására irányultak, illetve a végösszeg 626 .446 .601 .- Ft-ra csökkent .

A módosítással kapcsolatosan teljesen valószerűtlen indokok kerültek megjelölésre, mint
például az, hogy a klubok „egyes esetekben nem engedték a stadionokban a felmérési munkák

megkezdését.” Ennek alapján az is elmondható egyébként, hogy a szerz ődéses ellenértékközel
20 millió forintos csökkenése látszólagos, hiszen a véghatárid ő hosszabbításának hiányában
az MLSZ-nek közel 130 millió forintos kötbérigénye keletkezett volna .

A most eredménytelenné nyilvánított eljárás tárgyaként az ajánlatkér ő az eljárást megindító

felhívásban a következőket jelölte meg:

„A szerződés tárgya a Magyar Labdarúgó Szövetség által indított Stadion Biztonsági Projek t
(SBP) keretében leszállításra és kiépítésre került stadionbiztonsági rendszer (IT rendszerek és
eszközök (ideértve stadiononként átlagosan 13 db munkaállomást), kamerák, beléptet ő kapuk)

üzemeltetési feladatainak ellátása, valamint ehhez kapcsolódó - munkaid őben 8 órában és

alkalmanként munkaidőn túl és/vagy hétvégén is elérhető - műszaki és alkalmazás

ügyfélszolgálat nyújtása.

A SBP keretében átadásra került a központi rendszer egy budapesti szerverteremben . A

központi rendszer nyújtja a hátterét a stadionokban kialakított helyi rendszereknel, a központ i
on-line jegyvásárlási felületnek és a klubkártya rendszer(ek)nek.
2013/06/01 napjától 2013/08/31 napjáig stadionbiztonsági rendszer üzemeltetése 6 db stadio n

vonatkozásában, 2013/09/01 napjától 2014/03/31 napjáig stadionbiztonsági rendszer



üzemeltetése 12 db -50% (vagyis legalább 6 db és legfeljebb 12 db) stadio n
vonatkozásában. "

VIII. A fentiekre való tekintettel kérdezem Tisztelt Miniszter Urat, hogy az üzemelteté s
meghiúsulása a korábbi 626.446.601 .- Ft-os fejlesztés gyakorlati hasznosulását
mennyiben befolyásolja?

Szilagyi György
Jobbik

Budapest, 2013 . június 27 .
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